
AINEJÄRJESTÖ ASTÉRIX RY PÖYTÄKIRJA 31.3.2011 KAUSI 2010 - 2011

Ainejärjestö Astérix ry:n kokous

Aika to 31.3.2011 klo 16.08 – 18.03

Paikka Ravintola Sohwin kabinetti, Vaasankatu 21, Jyväskylä

Läsnä Karim Aissa Baccouche, Miika Hämynen, Marika Rauhamäki, Saara Määttänen, Hilla 
Kaipainen (poistui kohdan 7 käsittelyn aikana), Annika Kauhanen, Marju Reunanen ja 
Katja Länsimäki

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche avasi kokouksen klo 16.08.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta
Pöytäkirjastarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Miika Hämynen ja Marika 
Rauhamäki.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen ja hyväksyminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin sellaisenaan.

6. Ilmoitusasiat
Kampus Kinossa 29.3. oli 3 kpl avustettavia romanisteja.

Viikolla 14 Kampus Kinossa on Night Visions - mukana on myös espanjalaisia leffoja. 
Otetaan selvää, mitä kieliä niissä puhutaan, ja päätetään sitten avustuksista.

KAVA:n elokuviin saa avustuksen jälkikäteen lippua vastaan.

Romanistifuksit pitivät fuksipassikisan voittosaunan 24.3. Paikalla oli 11 fuksia, vain yksi 
puuttui, joten osanottomäärä oli noin 92 %.

Marika Rauhamäki ilmoitti käyneensä ostamassa Astérixille puuvärit.

Karim Aissa Baccouche ilmoitti hakeneensa JYY:n yleisavustuksia 450 € - katsotaan, mitä 
saadaan. 

• Avustuksiensaamiskriteereistä tai päätöksien saamisajankohdasta ei ole mitään 
tietoa. Todettiin tiedotuksen olevan todella hämärää, sillä kukaan ei ole edes 
selvillä, haetaanko avustuksia kulloinkin edelliselle vai kuluvalle vuodelle. 

• Miika Hämynen laittoi JYY:n logon Astérixin sivuille, sillä sitä kysyttiin 
hakemuksessa.

• Hakemuksessa kyseltiin myös opiskelua kehittävän ryhmän perään. Todettiin, ettei 
meidän edes kannata sellaista järjestää, koska Graka (kielten laitoksen gradu- ja 
kanditukiryhmä) toimii ihan hyvin.
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Kielten työelämäiltapäivä oli 30.3. Astérixin hallituslaisia ei ollut paikalla.

Annika Kauhanen kävi 23.3. sopo-kokouksessa. Aiheena oli seuraavaa:
• Vierailu Astérixin kokouksessa. Kehotettiin kaikkia muitakin pyytämään 

vierailijoita kokouksiin.
• YTHS-pilotti ei tullut Jyväskylään, vaan Lappeenrantaan ja Seinäjoelle.
• Uusi tasa-arvo- ja yhdenvertaisuussuunnitelma. 

Uuteen tasa-arvo- ja yhdenvertaisuussuunnitelmaan liittyen totesimme, että meillä on niin 
pienet piirit, että huomaisimme kyllä ”esteelliset” osallistujat tapahtumissa.

Hilla Kaipainen kävi kulttuurivaliokunnan kokouksessa. Hän mainosti 6.-7.5. olevaa 
kulttuurimatkaa Tallinnaan. Matka hinnaksi tulisi vain noin 100 €.

Hallitus kävi Pörssin suhteidenluomisillassa Giggling Marlinissa to 17.3.

YK:n Euroviisut pidettiin 23.3.
• Astérix jäi viimeiseksi, Svenska Klubben voitti (toista kertaa peräkkäin).
• Saksalla ja enkulla ei ollut esitystä.
• Magnalla oli kuulemma jopa kaksi ryhmää, jotka olisivat halunneet esiintyä. Tieto 

toisen ryhmän vetäytymisestä ei ollut kulkenut, joten heiltä ei sitten ollut ollenkaan 
esitystä.

• Totesimme, että oli hyvä, että meiltä oli esitys, eivätkä esiintyjät menneet 
häviämään.

7. Tulevat ja menneet tapahtumat
Menneitä tapahtumia ei ollut käsiteltäväksi, joten käsittelimme vain tulevia.

La Noche Española eli Espanjalainen ilta on to 7.4.
• Espis-kokouksessa ma 28.3. kävi 2 henkilöä.
• Kestoastiat on varattu.
• Kulhoja tarvitaan lisää.
• Mainokset hoidetaan muillakin kielillä kuin suomeksi, päädyttiin käyttämään 

sähköpostilistan arkistosta kaivettua viime vuoden nelikielistä mainosta pohjana.
• Miika Hämynen lähettää ilmoituksen Jyytisiin.
• Mainoksia on laitettu ilmoitustauluille, mutta Lozzilta mainos oli kadonnut ja 

vaikutti tahallaan pois otetulta. Tätä ihmeteltiin kovasti.
• Kauppareissulle mennään ke 6.4. klo 12.30. Karim Aissa Baccouche saa auton 

käyttöön.
• Viinit on jo hankittu Marju Reunasen kautta.
• Karim Aissa Baccouche tekee paellaa, Miika Hämynen ja Annika Kauhanen 

tekevät muutaman tortillan.
• Paholaisenhilloa tekee jälleen Marju Reunasen isä.
• Katja Länsimäki tekee mokkapaloja, Maija Tanttu on lupautunut myös leipomaan.
• Katri Simi tekee jotain pikkujouluista ylijääneistä lehtitaikinalevyistä.
• Annika Kauhanen lupasi tehdä piñatan.
• Nocheen järjestetään kilpailunurkka (haalarimerkki & laulu).
• Musiikkia hommataan kirjastosta.
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Pyöräretki Pandan tehtaanmyymälään Vaajakoskelle järjestetään kahteen otteeseen, jotta 
mahdollisimman moni pääsee mukaan. Päivät ovat 14.4. ja 6.5. Lähtö on Aren aukiolta eli 
Kolmikulman edestä.

Vappu: 
• Karim Aissa Baccouche löysi mankan, johon saa patterit: saadaan musiikkia 

piknikille.
• Otetaan viime vuonna käyttämättömäksi jäänyt Saippuakuplahyvänmielenosoitus-

lakana mukaan. Todettiin, että sen voi ihan hyvin yhdistää piknikointiin.
• Käytetään Nochen mahdolliset ylijäämät.
• OMM = Oma Muki Mukaan
• Alkoholittomille hommataan jotain kivaa.

8. Astérixin uusien jäsenten vahvistaminen
Kaikki uudet jäsenet hyväksyttiin. Ks. Liite 2.

Päätettiin, että uudet jäsenet pitää hyväksyä tästä lähtien aina saman tien: rahastonhoitajan 
pitää ilmoittaa uusista jäsenistä.

9. YK:n kuulumiset
YK kokousti 16.3.

Seuraava tapaaminen/illanvietto kaikille kieltenlukijoille on 12.4. klo 18 Opinkiven 
saunalla. 

• Astérix vie syömiseksi ruisleipää ja leivänpäällisiä.
• Sauna on lämpimänä.
• Ensin on luvassa asiallisempi osa (aiheena mm. edustajistovaalit), sitten 

vapaampaa oleskelua.
• YK tarjoaa juomat.

12.4. klo 16 on varajohtajan tapaaminen.

Miika Hämynen pyysi kokouksessamme palautetta siitä, miten yliopisto-opiskelu eroaa 
lukion kielten opiskelusta. Laitos oli pyytänyt tätä opiskelijoilta. Vastauksiksi tuli mm. 
seuraavaa:

• Kieli on edelleen kohde, ei väline.
• Natiiviopettajia hyödynnetään liian vähän: luennoilla edelleen yksi puhuu ja muut 

kuuntelevat.
• Materiaalit ovat erilaiset kuin lukiossa.
• Kieli on jaettu eri osa-alueisiin.
• Vastuu opiskelusta on itsellä.
• Romaanisessa filologiassa ei kirjoiteta kuin noin sivun mittaisia tekstejä ennen 

proseminaaria.

Syksyllä YK pitää pedagogisen iltapäivän, jossa opettajille kerrotaan, kuinka opiskelijat 
haluavat, miten heitä opetetaan. Varajohtaja oli ehdottanut tätä.
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10. META (muut esille tulevat asiat)
Marika Rauhamäki kertoi belgialaisesta opiskelijasta, joka on Jean-Michel Kalmbachin 
kielioppikurssilla ja käy myös Basic Business Studies –kursseilla. Ongelma on, että 
kaikissa näissä käytetään paljon suomenkielisiä esimerkkejä, joita belgialainen opiskelija 
ei ymmärrä, koska ei osaa suomea. Basic Business Studies –kurssit on suunnattu 
englanninkielisille opiskelijoille, joten suomenkielisten esimerkkien suuri määrä on 
omituista.

Karim Aissa Baccouche kertoi, että syventävien opintojen ranska-suomi kurssia pitävä 
Jean-Philippe Lautenbacher on sanonut suoraan, ettei tiedä, mitkä kurssin tavoitteet ovat.

Miika Hämynen huomautti, että laitoksen strategian mukaan laitoksen on kokoustettava 
kerran vuodessa opiskelijoiden kanssa. Tänä vuonna sitä ei olla vielä tehty. 

• Todettiin, että syksyiset laitoskahvit on suunnattu fukseille, joten olisi outoa 
mennä sinne esittämään muita asioita.

• Ellei laitos ole tämän suhteen aktiivinen, opiskelijoiden pitää olla.
• Halutaan saada kuluva vuosi pakettiin, ja tietoa siitä, mitä muutoksia tulee ensi 

vuonna – esim. opintotukiuudistus.
• Lehtori Lautenbacherin kursseihin ollaan oltu pettyneitä. Marika Rauhamäki totesi, 

että myöskään Jean-Yves Malherben tekstitaitokurssilla ei opi mitään.

Annika Kauhanen kertoi, että JYY on tekemässä tasa-arvo-ohjeistusta ainejärjestöille. Sen 
sisältöön liittyen on toivottu ainejärjestöiltä ideoita.

Oli puhetta siitä, menevätkö Astérixin ja La Stradan avustukset italialaiseen Kampus 
Kinon leffaan päällekkäin, vai tehdäänkö avustukseen jotain muutoksia Astérixin taholta. 
Todettiin, että ei tehdä niille mitään: ne, jotka ovat sekä La Stradan että Astérixin jäseniä, 
pääsevät sitten halvalla leffaan.

11. Seuraava kokous
Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin Doodlessa. Kokous pidetään 
Sohwilla, mikäli kabinetti vain on vapaa.

12. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.03.

Vakuudeksi Jyväskylässä __.__. 2011

Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche

Sihteeri Katja Länsimäki

Pöytäkirjantarkastajat Miika Hämynen Marika Rauhamäki
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Liitteet Liite 1 Esityslista
Liite 2 Lista uusista jäsenistä
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